
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 16.5.2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, L. Grundler, J. Diblík, J. Třískala, J. Jirovský, D. Franzeová (prezenčně), P. Neumaier 

(telekonferenčně) 

Omluveni: P. Jindra, B. Chromek 

 

1. Úkoly z jednání 4/2022 

D. Franzeová informovala o úkolech z předchozího jednání KVM. 

 

2. Připomínkování materiálů 

Individuální dotazy P. Jindry vyřešeny napřímo s J. Furmánkem. Materiály diskutovány bez připomínek.  

 

Úkol: zaslání připomínkovací listiny. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 16.5.2022. 

 

3. Důležité body z jednání celostátního VV  

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

financování od NSA, Superfinále, setkání hejtmanů s prezidentem a VV ČF, VH ČF, zpravodajství z proběhlých 

RVH, nová asistentka reprezentace žen, Rozvojový plán ČF. 

 

4. Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí (finalizace materiálu) 

J. Jirovský informoval o úpravě tabulky pro trenérské vedení dorostenců pro sezonu 23/24 od soutěžního 

úseku. Bude vysvětleno na květnovém jednání VV ČF, na kterém bude tento materiál předkládán ke schválení.  

  

5. Povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezonu 23-24 (finalizace materiálu) 

Finální podoba materiálu předkládána na květnové jednání VV ČF.  

 

6. MČR starších žáků – zhodnocení akce, odměna oddílu, budoucí nastavení 

D. Franzeová informovala o průběhu MČR starších žáků, které proběhlo v Novém Městě nad Metují v termínu 

6. – 8.5.2022. Diskutováno. Sepsat důvody k diskuzi na MČR na hejtmany. Členové KVM schválili 

pořadatelskému oddílu Florbal Náchod odměnu ve výši 30 000 Kč. Téma MČR starších žáků bude následně 

diskutováno na červnovém jednání hejtmanů v Brně; konkrétní výstupy z turnaje budou diskutovány na příštím 

jednání KVM.  

 

Úkol: vytvoření podkladu pro diskuzi ohledně MČR starších žáků a MČR starších žákyň na červnové jednání 

hejtmanů v Brně. Zodpovídá: J. Jirovský, J. Diblík. Termín: 20.5.2022.  

 



 

 

7. Informace k trenérskému vzdělávání 

J. Třískala informoval o bodech, které budou představeny v rámci červnového jednání hejtmanů v Brně 

(uskutečněné akce, školská licence, licence B, atd.).  J. Třískala informoval o připravované licenci A, kdy se 

v současné době s fakultou řeší náplně studijních sylabů.  

 

8. Diskuze 

Diskutováno, že by bylo vhodné připomenout regionům, že od sezony 2022/2023 je v soutěžích kategorie 

přípravky, mini přípravky, elévové, elévky, a mini žákyně nařízeno používat pouze certifikované branky velikosti 

90 x 120 cm.  

 

Úkol: informovat L. Laštovičku o této části Pokynu k řízení regionálních soutěží (prověřit u jednotlivých 

regionů zapracování do předpisů soutěží). Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 20.5.2022.  

 

L. Grundler informoval o plánovaných turnajích mladších žáků systémem 4+1. Informoval taktéž o turnajích 

přípravek s řízeným střídáním po minutě (bude dodáno hodnocení).  

 

9. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 4.6. v rámci jednání hejtmanů v Brně.   

 


